

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

L/3029
19 June 1968

Limited Distribution

SUBSIDIES

Notifications Pursuant to Article XVI:1

In accordance with the decision of the CONTRACTING PARTIES at the Twentieth Session (BISD, Eleventh Supplement, page 58), contracting parties should have submitted in January 1968 notifications bringing up to date the full replies to the questionnaire on subsidies (BISD, Ninth Supplement, page 193) which were due in January 1966. Notifications received in the 1966 series were issued in addenda to L/2601 and 1967 supplementary notifications were issued in addenda to L/2742. 1968 replies concerning subsidies will be issued as addenda to the present document.

SUBVENTIONS

Notifications conformément à l'article XVI:1

Conformément à la décision prise par les PARTIES CONTRACTANTES à la vingtième session (IBDD, Suppl. n° 11, page 59), les parties contractantes auraient dû remettre en janvier 1968 des notifications mettant à jour les réponses complètes au questionnaire relatif aux subventions (IBDD, Suppl. n° 9, page 203), qui devaient être envoyées en janvier 1966. Les notifications reçues dans la série de 1966, et les notifications complémentaires de 1967 ont été publiées en addenda aux documents L/2601 et L/2742 respectivement. Les réponses de 1968 concernant les subventions seront publiées en addenda au présent document.

